
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 18 af 10. oktober 2018 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Christina Faurby Birck 
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J.nr. 2018 - 6871 

 

Skatteudvalget 2018-19
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 18 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Har ministeren set eller været orienteret om anmodninger om aktindsigt i korrespondan-

cen mellem Skatteministeriet og Undersøgelseskommissionen om SKAT.  

 

Svar 

Nej. Der er tale om en juridisk vurdering, som håndteres af embedsmændene i Skattemi-

nisteriet. Jeg kan forstå, at der har været tæt dialog med Justitsministeriet omkring håndte-

ringen af aktindsigtsanmodninger i korrespondance mellem Skatteministeriet og Undersø-

gelseskommissionen om SKAT. Det er på den baggrund vurderet, at Skatteministeriet 

skal foretage høring af undersøgelseskommissionen, før der kan træffes endelig afgørelse i 

sager om aktindsigt i korrespondance mellem Skatteministeriet og undersøgelseskommis-

sionen.  
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